

التحذيرات PRECAUTIONARY STATMENTS

Keep out of the reach of children, stored away from food and drink, don't inhale spray and fumes of the pesticide, avoid to reach the eye, avoid smoking during spraying, wearing protective clothing and gloves, not sprayed on the plants eaten by humans and animals, not thrown in the sewer system.

يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال، ويخزن بعيداً عن الطعام والشراب، لا تستنشق رذاذ وابخرة المبيد، تجنب ان يصل الى العين، تجنب التدخين اثناء الرش، لبس ملابس واقية وقفازات، لا يرش على النباتات التي يتغذى عليها الانسان والحيوان، لا يلقى في نظام الصرف الصحي.

الاسعافات الاولية FIRST AID

If Swallowed: Don't induce vomiting unless told to do so by the person control center or doctor. Have person sip a glass of water if able to swallow. Don't give anything by mouth to an unconscious person.

اذا بلع المبيد: لا تتقيء الا اذا طلب من الشخص التابع لمركز السموم او الطبيب. اطلب من الشخص المصاب شرب كوب من الماء اذا كان قادراً على الابتلاع. لا تعطى اى شئ عن طريق الفم للشخص الفاقد الوعي.

If on Skin: Take off contaminated clothing and rinse skin immediately with plenty of water for 15-20 min., call a poison control center or doctor.

اذا وقع المبيد على الجلد: خلع الملابس الملوثة و يغسل الجلد بالماء لمدة 15-20 دقيقة، اتصل بمركز مراقبة السموم او استدعى الطبيب.

If in Eyes: Hold eye open and rinse slowly and gently with water 15-20 minutes. Remove lenses if presented, after first 5 min, then continue rinses. Call a poison control center for treatment advice.

اذا كان في العيون: حافظ على العين مفتوحة واشطف ببطأ وبلطف بالماء ولمدة 15-20 دقيقة، ازل العدسات اللاصقة اذا كانت موجودة بعد الـ 5 دقائق الاولى واستمر في الشطف. اتصل بمركز مراقبة السموم.

التخزين والتخلص من العبوات STORAGE AND DISPOSAL

Store in cool, dry, secure place and keep container tightly closed. Store container away from pets. This product is formulated in oil bait. Prolonged exposure to air may turn oil rancid and reduce the attractiveness of the bait. Use within 3 months after opening. Disposed of containers delivered by the Center for the disposal of hazardous waste, don't use empty containers again for any other purpose.

تخزن في مكان بارد وجاف وامن، ويجب الحفاظ على العبوات مغلقة باحكام. تخزن العبوات بعيداً عن الحيوانات الاليفة. يصنع هذا المنتج من الطعم الزيتي وبالتالي تعرضه لفترات طويلة للهواء يؤدي الى تحوله الى زرنبيخ فيقلل من جاذبية الطعم. تستخدم العبوة خلال 3 اشهر من فتحها. يتم التخلص من العبوات عن طريق تسليمها لمراكز التخلص من النفايات الخطرة، ولا تستعمل العبوات الفارغة مرة اخرى لأي غرض آخر.

RESTRICTED USE PESTICIDE

For retail sale to and use only by certified applicators or persons under their direct supervision

المبيد مقيد الاستخدام

ليبيعه واستخدامه فقط من قبل فنيين مرخصين او تحت اشرافهم الفني المباشر

Siege Pro

سليج برو

طعم محبب Granular Bait

Active ingredients: **Hydramethylnon 0.73%**

المواد الفعالة: هيدراميثيلنيون 0.73 %

Inert ingredients: **99.27 %** المواد الحاملة

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ بعيداً عن متناول الاطفال

تحذير Caution

Ministry of Climate Change & Environment

Registration number:

رقم التسجيل بوزارة التغير المناخي والبيئة:

Manufacturing Company

الشركة المنتجة

BASF Corporation, USA

باسف / أمريكا

الموزع المحلي Local Distributor

National Industrial Co. L.L.C

[Abu Dhabi]

الشركة الوطنية الصناعية ذ.م.م [أبوظبي]

Tel: 02 6721000 - Fax: 02 6770011 -

P.O.Box: 706

Email: nic_uae@emirates.net.ae

www.nicuae.com

Net Contents: 454 gm

المحتوى الصافي: 454 جرام

طريقة الاستخدام DIRECTIONS FOR USE

Siege Pro is an insecticide in bait formulation. It works by stomach slowly and highly attractive to all types of ants. Worker ants carry it into the mound as food for the colony to eat it and feed the queen. Siege Pro starts to kill ants immediately. In about a week the queen is dead, which destroys the mound.

مبيد حشري على هيئة طعم سام. يعمل عن طريق المعدة ببطء وجيبيات المبيد جاذبة لكل أنواع النمل بشكل عالي حيث تحمله العاملات الى المستعمرة لتتغذى عليه وتغذي الملكة. ويبدأ عمله مباشرة في الحال. وبعد اسبوع تموت الملكة وتدمر المستعمرة بالكامل.

الاستخدامات USES

Site الموقع	Pests الافات	Use Rate معدل الاستخدام	Safety period فترة الامان
Houses, residential areas, commercial & hotels...etc	(Fire Ants) Native, Imported, Harvester, Bigheaded	Individual mounds (2-5) spoon per mound, Distribute bait uniformayl around the mound. Don't apply more than 1 kg/ acre	No safe period, and must avoid scattering the pesticide on ponds and lakes because it harmful for human, avoid having pets when used
		المستعمرات المنفردة (2-5) ملاعق طاوله، وتوزع بشكل موحد حول المستعمرة، لا يوضع اكثر من 1 كيلو/ فدان	
المنازل والمناطق السكنية والتجارية والفنادق... الخ	(النمل الناري) المحلي او الخارجي ونمل الحصاد والنمل ذو الرأس الكبيرة	Broadcast treatment Spread (454 - 910 gm/acre or (59 - 120 gm/465 m ²). Broadcast bait uniformly with ground (granular spreaders) or aerial equipment.	لا توجد فترة امان، ويجب تجنب نثر المبيد على المسطحات المائية مثل البرك والبحيرات لانه يضر بالانسان، وتجنب وجود الحيوانات الاليفة عند استعماله.
		نثر نثر (454 - 910) جرام/فدان، (59 - 120) جرام/ 465 متر مربع) ويوزع بشكل متجانس مع التربة او بواسطة المعدات الجوية	

الضمان WARRANTY STATEMENT

The producing company ensures the stability of the chemical and physical specifications for this pesticide and the safety of its original packing in normal storage for the duration of its validity under the conditions of the United Arab Emirates.

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامة عبواته الاصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة.

P/Date: تاريخ الانتاج

E/Date: تاريخ الانتهاء

Batch No: رقم التشغيل